
Protokół Nr 10/13 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 22 listopada 2013 r. 

 

 

Przedostatnie w tym roku posiedzenie komisji otworzył Pan Waldemar Semaszczuk – 

Przewodniczący Komisji, który powitał radnych i zaproszonych gości oraz przedstawił 

proponowany na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu gminy na 2014 r. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2014 r. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, 

że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu, poza tym oznajmił, iż jest 

możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu dzisiejszym. 

W związku z tym, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych uwag, 

przewodniczący komisji zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

Realizując pierwszy punkt dzisiejszego posiedzenia głos zabrała Pani Dorota Słowińska – 

Skarbnik Gminy, która przedstawiła założenia do projektu budżetu gminy na 2014 r. 

Oznajmiła, że kwota dochodów na 2014 r. będzie się kształtowała w wysokości 

20 690 202,00 zł i będą się one dzieliły na dochody bieżące i majątkowe. Natomiast wydatki 

zostały ustalone na kwotę 20 857 202,00 zł i również dzielą się na wydatki bieżące 

i majątkowe. W kwestii zadłużenia, Pani Słowińska oznajmiła, że w 2014 r. łączna spłata 

kredytów długoterminowych wyniesie 630 000,00 zł, a stan zadłużenia z tytułu kredytów 

i pożyczek na dzień 01.01.2014 r. wyniesie 7 656 815,29 zł. W toku dalszej wypowiedzi Pani 

Skarbnik przedstawiła szczegółowy plan wydatków budżetowych na przyszły rok oraz plan 

dochodu budżetu z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

i wydatków na rok 2014. 

Ponadto na prośbę radnych Pani Skarbnik przedstawiła plan nakładów na inwestycje 

w 2014 r. oraz wyodrębnienie środków budżetowych przeznaczonych do realizacji funduszu 

sołeckiego. 

Kolejno glos zabrała radna Mamzer, która pytała, czy zaszły zmiany w Wieloletniej 

prognozie Finansowej. 

Pani Skarbnik odpowiadając na zadane pytanie oznajmiła, że w wyniku oszczędności 

finansowych uzyskanych po zakończeniu budowy kanalizacji deszczowej w Widawie, 

do budżetu gminy na 2014 r. zostaną wprowadzone trzy inwestycje polegające na budowie 

następujących dróg: Sarnów-Klęcz, Józefów Widawski, Ochle. W toku dalszej wypowiedzi 

Pani Skarbnik oznajmiła, że na zbliżającej się sesji Rady Gminy będą do budżetu 

wprowadzone zmiany dotyczące dotacji z Urzędu Wojewódzkiego w zakresie świadczeń 

rodzinnych. 

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad członkowie komisji pracowali nad ustaleniem projektu pracy komisji na 

rok przyszły. W wyniku tego działania, projekt planu pracy przedstawia się następująco:  

 



 

Lp.  Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1. styczeń 

1. Podsumowanie funkcjonowania znowelizowanej „ustawy 

śmieciowej” za okres lipiec – grudzień 2013 r.. Skarbnik Gminy 

Kierownik RIK 
2. Sprawy bieżące i różne. 

2. luty  

1. Zapoznanie się z działalnością Środowiskowego Domu 

Samopomocy – posiedzenie wyjazdowe.  Kierownik ŚDS 

2. Sprawy bieżące i różne.  

3. marzec  

1. Ocena działalności placówek kulturalnych – GOK, GBP.  
Kierownik GOK 

Kierownik GBP 

Kierownik RSO  

2. Zapoznanie się z wykorzystaniem budżetu przyznanego klubom 

sportowym w 2013 r.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

4. kwiecień  

1. Zapoznanie się z działalnością GOPS. 

Kierownik GOPS 

Komendant Policji 

2. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy oraz 

analiza zjawisk patologii społecznej.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

5. maj  
1. Omówienie działalności OSP – posiedzenie wyjazdowe. Komendant Gminny 

OSP  2. Sprawy bieżące i różne.  

6. czerwiec  

1. Zapoznanie się funkcjonowanie służby zdrowia na terenie gminy 

– posiedzenie wyjazdowe.  Kierownik SPZPOZ 

2. Sprawy bieżące i różne. 

7. lipiec 

1. Analiza rozwoju działalności sportowej na terenie gminy. 
Przedstawiciele 

klubów sportowych 

Skarbnik Gminy 

2. Podsumowanie działalności „ustawy śmieciowej” za I półrocze 

2014 r.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

7. wrzesień 
1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2014 r. Skarbnik Gminy 

Kierownik ORG 2. Sprawy bieżące i różne. 

8. październik  

1. Zapoznanie się z rozdysponowaniem środków GOPS dla 

podopiecznych oraz stan przygotowania do zimy.  Kierownik GOPS 

2. Sprawy bieżące i różne  

9. listopad  

1. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu gminy na 2015 

rok.  Skarbnik Gminy 

 2. Opracowanie planu pracy komisji na 2015 rok. . 

3. Sprawy bieżące i różne. 

    10. grudzień  

1. Podsumowanie pracy komisji i przygotowanie sprawozdania z jej 

działalności za 2014 rok. 
Skarbnik Gminy  

2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2015 rok.  

3. Sprawy bieżące i różne.  

 



Ad. 3 

W tym punkcie obrad radna Mamzer pytała Panią Skarbnik czy Urząd Gminy zamierza 

składać jakiekolwiek wnioski o dofinansowanie Urzędu Marszałkowskiego na prowadzone 

inwestycje.  

Odpowiadając na powyższe Pani Słowińska oznajmiła, że na razie Urząd Marszałkowski 

żadnych naborów na wnioski nie ogłosił, ale w przypadku takich możliwości, gmina na 

pewno z tego skorzysta.  

Kolejno głos zabrał radny Janiak, który pytał, czy planowane są na przyszły rok podwyżki dla 

pracowników Urzędu Gminy, a także o planowane inwestycje w Widawie, w roku przyszłym.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na przyszły rok nie ma zaplanowanych podwyżek dla 

pracowników, a w kwestii realizacji inwestycji na terenie Widawy oznajmiła, że planowana 

jest modernizacja terenu parku, remont ul. Nowomiejskiej, dworca PKS oraz wymiana 

instalacji c.o. w Gminnym Ośrodku Kultury.  

Następnie głos zabrała radna Mamzer, która mając na względzie oszczędności pytała, czy nie 

ma takich przypadków, że w szkołach pracują emeryci, którzy mogliby swoje godziny 

lekcyjne przekazać młodszym kolegom. 

Powyższe poparł radny Polak, który stwierdził, że osoby posiadające prawa emerytalne 

powinni zrezygnować z dalszej pracy zawodowej, ustępując tym samym miejsca innym 

osobom, nie posiadającym pracy. 

Kolejno głos zabrał radny Janiak, który podzielił się informacjami dotyczącymi drużyn 

piłkarskich. Oznajmił, że zwolnił jednego trenera, zlikwidował drużynę juniorów, ale dodał, 

że w związku z dużymi kosztami utrzymania stadionu proponowałby, aby umożliwić 

drużynie z Chociwia przeprowadzanie treningu, ale pod warunkiem, że zatrudniona byłaby 

osoba odpowiedzialna za właściwe utrzymanie stadionu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna       Przewodniczący  

 Komisji Spraw Społecznych 

     Waldemar Semaszczuk 
  

 


